

ملخص البيانات المالية

بيان الأرباح أو الخسائر وبنود الدخل الشامل الأخرى (بنيبة بالآف الدراهم)	31 ديسمبر 2024		31 ديسمبر 2023	
	31 ديسمبر 2024	31 ديسمبر 2023	31 ديسمبر 2024	31 ديسمبر 2023
إيرادات التأمين مصاريف خدمة التأمين	1,113,939 (730,189)	1,035,356 (654,995)	91,883 14,640,220	192,067 13,613,501
عقد خدمة التأمين قبل عقود إعادة التأمين المحفظ بها	383,750	380,361	16,438	204,388
مبالغ مستردة من إعادة التأمين للمطالبات المتكبدة مخصص اقتطاع إعادة التأمين	104,518 (250,835)	68,690 (223,017)	516,989	343,833
صافي المصاريف من عقود إعادة التأمين المحفظ بها	(146,317)	(154,327)	20,652	23,053
نتائج خدمة التأمين	237,433	226,034	71,800	65,418
صافي نتائج الاستثمار التغير في مخطوطات عقود الاستثمار دخل رسوم من عقود الاستثمارات مصاريف الرسوم من عقود الاستثمارات	1,436,740 (343,187) 33,821 (32,769)	1,662,359 (398,089) 33,613 (33,684)	11,154,401 79,474 3,425,560 10,176	10,385,172 75,990 3,179,061 12,342
صافي نتائج الاستثمار	1,094,605	1,264,199	55,753	62,441
مصاريف تمويل التأمين (مصاريف)/دخل تمويل إعادة التأمين	(1,101,065) (4,832)	(1,271,641) 4,335	22,733	-
صافي النتائج المالية للتأمين	(1,105,897)	(1,267,306)	14,748,097	13,715,006
دخل فوائد ودخل آخر مصاريف أخرى	48,066 (60,747)	40,102 (66,933)	1,093,225 60,477	898,943 24,529
نتائج أخرى	(12,681)	(26,831)	1,126,981	903,034
صافي الربح قبل الضريبة	213,460	196,096	15,875,078	14,618,040
مصرف ضريبة الدخل	(19,178)	-	100,000	100,000
بنود الدخل الشامل الأخرى:	194,282	196,096	307,552	237,435
بنود الدخل الشامل الأخرى التي لن يتم إعادة تصنيفها إلى الأرباح أو الخسائر في الفترات اللاحقة: على القيمة العادلة من خلال بنود الدخل الشامل الأخرى	(6,283)	3,364	142,098	138,577
بنود الدخل الشامل الأخرى التي لن يتم إعادة تصنيفها إلى الأرباح أو الخسائر في الفترات اللاحقة: دخل تمويل التأمين دخل إحصائيات تمويل إعادة التأمين مصرف ف ضريبة بنود الدخل الشامل الأخرى على احتياطي تمويل التأمين / إعادة التأمين صافي بنود الدخل الشامل الأخرى، بعد خصم الضريبة	15,141 24,362 (3,555) 29,665	6,794 (3,140) - 7,018	1,087,379 987,379 779,827 945,280	414,898 314,898 177,462 276,321
إجمالي الدخل الشامل للسنة	223,947	203,114		

بيان المركز المالي كما في 31 ديسمبر 2024 ، وبيانات الأرباح أو الخسائر وبنود الدخل الشامل الأخرى والتي تتألف من حساب المركز الرئيسي والتدفقات النقدية للسنة المنتهية في ذلك التاريخ والإيضاحات حول البيانات المالية بما في ذلك معلومات السياسة المالية.

في رأينا، إن البيانات المالية المرفقة تعبر بصورة عادلة، من كافة النواحي الجوهرية، عن المركز المالي للفرع كما في 31 ديسمبر 2024، وعن أدائه المالي وتدفقاته النقدية للسنة المنتهية في ذلك التاريخ وفقاً للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية.

ملخص البيانات المالية

لا يتضمن ملخص البيانات المالية جميع الإيضاحات التي تشترطها المعايير الدولية لإعداد التقارير المالية وبالتالي، لا تشكل قراءة ملخص المعلومات المالية وتقرير مدقق الحسابات حولها بديلاً عن قراءة البيانات المالية المرفقة وتقرير مدقق الحسابات حولها. ولا تعكس البيانات المالية المرفقة وملخص المعلومات المالية تأثيرات الأحداث التي أعتبرت تاريخ تقرير مدقق الحسابات حول البيانات المالية المرفقة.

البيانات المالية المتكيفة وتقريرنا حول تكيفها

أبدنا رأياً غير معتل حول البيانات المالية المتكيفة في تقريرنا الموضح في 28 مارس 2025.

مسؤولية الإدارة عن ملخص المعلومات المالية

إن الإدارة مسؤولة عن إعداد ملخص المعلومات المالية وفقاً للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية والأحكام المعينة من النظام الأساسي والمرسوم بالقانون الاتحادي رقم (32) لسنة 2021 في دولة الإمارات العربية المتحدة والمرسوم بالقانون الاتحادي رقم (48) لسنة 2023 في دولة الإمارات العربية المتحدة والقانون الاتحادي رقم (6) لسنة 2007 في دولة الإمارات العربية المتحدة وتعديلاته سابقاً.

مسؤولية مدققي الحسابات

إن مسؤوليتنا هي إبداء رأي حول إذا ما كان ملخص المعلومات المالية متوافقاً، من جميع النواحي الجوهرية، مع البيانات المالية المتكيفة بناء على

ارنست ويونغ
أشرف وحيد أبو شرخ
رقم التسجيل: 690
حارس 2025 28
دبي، الإمارات العربية المتحدة

www.zurich.com

زيورخ انترناشيونال لايف ليمتد - فرع الإمارات العربية المتحدة
تم تدقيقها من قبل ارنست ويونغ

تتوفر نسخة من البيانات المالية المتكيفة في المقر المسجل للفرع وعنوانه المطلق السادس، مبنى رقم 6، إعمار سكوير، دبي، الإمارات العربية المتحدة. زيورخ انترناشيونال ليمتد مسجلة بموجب القانون الاتحادي رقم 48 لسنة 2023 لدولة الإمارات العربية المتحدة (رقم تسجيل 63) وتخضع لتشكيتها في الإمارات العربية المتحدة لهذا القانون. تقدم شركة زيورخ لايف انترناشيونال لايف ليمتد تأميناً على الحياة ومنتجات استثمارية وحماية وهي مرخصة من قبل هيئة الخدمات المالية ب آيل أوف مان. مسجلة في آيل أوف مان بموجب تسجيل 20126-سي - مكتبها مسجل زيورخ هاوس، آيل أوف مان بزنس بارك، دوغلاس، آيل أوف مان، آيل أم 22 كيو زد، الجزر البريطانية، هاتف: +441624662266 + فاكس: 441624662038 www.zurichinternational.com

فرع الإمارات العربية المتحدة

SUMMARY FINANCIAL INFORMATION

STATEMENT OF PROFIT & LOSS AND OTHER COMPREHENSIVE INCOME FOR THE YEAR ENDED

(Expressed in thousands of UAE Dirhams)

	31 December 2024	31 December 2023
Insurance revenue	1,113,939	1,035,356
Insurance service expense	(730,189)	(654,995)
Insurance service results before reinsurance contracts held	383,750	380,361
Amounts recoverable from reinsurance for incurred claims	104,518	68,690
Allocation of reinsurance premiums	(250,835)	(223,017)
Net expenses from reinsurance contracts held	(146,317)	(154,327)
Insurance Service Result	237,433	226,034
Net investment result on investment for policyholders	1,436,740	1,662,359
Change in liabilities for investment contracts	(343,187)	(398,089)
Fee income on investment contracts	33,821	33,613
Fee expenses on investment contracts	(32,769)	(33,684)
Net Investment Results	1,094,605	1,264,199
Insurance finance expense	(1,101,065)	(1,271,641)
Reinsurance finance (expense)/income	(4,832)	4,335
Net Insurance Financial Results	(1,105,897)	(1,267,306)
Interest and other income	48,066	40,102
Other Expenses	(60,747)	(66,933)
Other Results	(12,681)	(26,831)
Net profit before tax	213,460	196,096
Income tax expense	(19,178)	-
Net Profit	194,282	196,096
OTHER COMPREHENSIVE INCOME:		
<i>Other comprehensive income that will be reclassified to profit or loss in subsequent periods</i>		
Net unrealized (loss)/ gain on FVOCI	(6,283)	3,364
<i>Other comprehensive income that will not be reclassified to profit or loss in subsequent periods</i>		
Insurance finance income	15,141	6,794
Reinsurance finance income/ (expense)	24,362	(3,140)
Other comprehensive income tax expense on insurance/reinsurance finance reserve	(3,555)	-
Net other comprehensive income, net of tax	29,665	7,018
TOTAL COMPREHENSIVE INCOME FOR THE YEAR	223,947	203,114

Financial statements of Zurich Insurance Group are available on www.zurich.com

STATEMENT OF FINANCIAL POSITION AS AT

(Expressed in thousands of UAE Dirhams)

	31 December 2024	31 December 2023 Restated	1 January 2023 Restated
ASSETS			
Bank balances and term deposits	91,883	192,067	149,181
Investments for policyholders	14,640,220	13,613,501	12,130,168
Investments measured at FVOCI	343,260	204,388	191,099
Receivables and other assets	16,438	12,524	9,330
Due from related party	516,989	343,833	138,438
Deferred Origination Cost	20,652	23,053	24,388
Insurance contract assets	71,800	64,968	65,418
Reinsurance contract assets	152,434	141,338	188,159
Restricted deposits	4,000	4,000	4,000
Right of use assets	17,402	18,368	22,947
Total assets	15,875,078	14,618,040	12,923,128
LIABILITIES			
Insurance Contract Liabilities	11,154,401	10,385,172	9,210,397
Reinsurance contract liabilities	79,474	75,990	62,988
Liabilities for investment contracts	3,425,560	3,179,061	2,861,181
Deferred origination fee	10,176	12,342	10,971
Other liabilities	55,753	62,441	77,671
Income tax payable	22,733	-	-
Total liabilities	14,748,097	13,715,006	12,223,208
HEAD OFFICE ACCOUNT			
Retained earnings	1,093,225	898,943	702,847
Insurance and reinsurance finance reserve	60,477	24,529	20,875
Cumulative changes in fair value reserve for investments measured at FVOCI	(26,721)	(20,438)	(23,802)
Total head office account	1,126,981	903,034	699,920
TOTAL LIABILITIES AND HEAD OFFICE ACCOUNT	15,875,078	14,618,040	12,923,128
The table below summarises the Minimum Capital Requirement, Minimum Guarantee Fund and Solvency Capital Requirement of the Branch and the total capital held to meet these solvency margins as defined in the Financial Regulations for Insurance Companies issued by the Central bank of UAE.			
	31 December 2024	31 December 2023	
Minimum Capital Requirement (MCR)	100,000	100,000	
Solvency Capital Requirement (SCR)	307,552	237,435	
Minimum Guarantee Fund (MGF)	142,098	138,577	
Basic Own Funds	1,087,379	414,898	
MCR Solvency Margin Surplus	987,379	314,898	
SCR Solvency Margin Surplus	779,827	177,462	
MGF Solvency Margin Surplus	945,280	276,321	

INDEPENDENT AUDITOR'S REPORT ON THE SUMMARY FINANCIAL STATEMENTS TO THE BOARD OF DIRECTORS OF ZURICH INTERNATIONAL LIFE LIMITED IN RESPECT OF ITS UAE BRANCH

Opinion

We have audited the financial statements of Zurich International Life Limited – UAE Branch (the "Branch"), which comprise the statement of financial position as at 31 December 2024, statement of profit or loss and other comprehensive income, statement of changes in head office account and statement of cash flows for the year then ended, and notes to the financial statements, including material policy information.

In our opinion, the accompanying financial statements present fairly, in all material respects, the financial position of the Branch as at 31 December 2024 and its financial performance and its cash flows for the year then ended in accordance with International Financial Reporting Standards ("IFRSs").

The Summary of Financial Statements

The summary of financial statements do not contain all the disclosures required by the International Financial Reporting Standards (IFRS). Reading the summary financial information, and the auditor's report thereon, therefore, is not a substitute for reading the audited financial statements and the auditor's report thereon. The audited financial statements and the summary financial information do not reflect the effects of events that occurred subsequent to the date of our auditor's report on the audited financial statements.

The Audited Financial Statements and Our Audit Report Thereon

We expressed an unmodified audit opinion on the audited financial statements in our report dated 28th March 2025.

Responsibilities of Management for the Summary Financial Information

Management is responsible for the preparation of the summary financial information in accordance with IFRSs and in compliance with the applicable provisions of the Articles of Association, and the UAE Federal Decree Law No. 32 of 2021, Federal Decree Law No. 48 of 2023 (previously UAE Federal Law No. 6 of 2007 as amended).

Auditors' Responsibilities

Our responsibility is to express an opinion on whether the summary financial information are consistent, in all material respects, with the audited financial statements based on our procedures, which were conducted in accordance with the International Standard on Auditing (ISA) 810 (Revised), 'Engagements to Report on Summary Financial Statements'.

ERNST AND YOUNG

Ashraf Abu Sharkh
Registration No.690
Date: 28 March 2025
Dubai, United Arab Emirates

Zurich International Life Limited Dubai Branch

Audited by Ernst & Young

A copy of the audited financial statements is available at the Registered Office of the Branch at 6th Floor, Building 6, Emaar Square, Dubai, United Arab Emirates. Zurich International Life Limited is registered (Registration No.63) under UAE Federal Law Number 48 of 2023, and its activities in the UAE are governed by such law. Zurich International Life Limited provides life assurance, investment and protection products and is authorised by the Isle of Man Financial Services Authority. Registered in the Isle of Man number 20126C. Registered office: Zurich House, Isle of Man Business Park, Douglas, Isle of Man, IM2 2QZ, British Isles. Telephone +44 1624 662266 Telefax +44 1624 662038 www.zurichinternational.com